
Interpellation angående visselblåsarfunktion  

1. Just nu pågår ett framtagande av gemensam utformning av avtal för samtliga 
sydnärkekommuner. En månad efter avtalstecknande kan leverantören ha funktionen på 
plats och Lekeberg ska ha funktionen på plats i tid till 17 juli.  

2. Det kommer bli en extern leverantör som upphandlas just nu, och uppläggen kan såklart 
skilja lite beroende på leverantör. Men sammanfattningsvis oavsett leverantör så kommer 
det funka på följande sätt.  
 
Om det inkommer ärenden tas dess emot och bedöms av mottagningsfunktionen 
(leverantören); bedömningen utgår från visselblåsarpolicy, lagstiftning och möjligheten att 
kunna utreda ärendet. 
  
Mottagningsfunktionen bedömer varje nytt ärende/tips.  
 
Om mottagningsfunktionen bedömer att ärendet kan utredas vidare föredras även en 
handlingsplan som inkluderar en tidsbedömning på antalet utredningstimmar och tänkbara 
åtgärder.  
 
Styrgrupp eller motsvarande fattar sedan beslut om en utredning ska inledas eller ej. När 
utredningen är klar föredras den både muntligt och skriftligt.  
 


